

No. 7477. CONVENTION ON THE TERRITORIAL SEA AND THE CONTIGUOUS ZONE. DONE AT GENEVA, ON 29 APRIL 1958¹

N° 7477. CONVENTION SUR LA MER TERRITORIALE ET LA ZONE CONTIGUË. FAITE À GENÈVE, LE 29 AVRIL 1958¹

SUCCESSION

In a communication received on 8 October 1965, the Government of Jamaica notified the Secretary-General that it considers itself bound by the ratification by the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland of the above-mentioned Convention, which was effective for the territory of Jamaica prior to the attainment of its independence.

SUCCESSION

Par une communication reçue le 8 octobre 1965, le Gouvernement jamaïcain a notifié au Secrétaire général qu'il se considère comme lié par la ratification du Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord de la Convention susmentionnée, qui valait pour le territoire de la Jamaïque avant son accession à l'indépendance.

ACCESSION

Instrument deposited on:

3 November 1965

MALAWI

(To take effect on 3 December 1965.)

ADHÉSION

Instrument déposé le:

3 novembre 1965

MALAWI

(Pour prendre effet le 3 décembre 1965.)

¹ United Nations, *Treaty Series*, Vol. 516, p. 205; for subsequent actions relating to this Convention, see Annex A in volumes 521, 525 and 539.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 516, p. 205; pour tous faits ultérieurs concernant cette Convention, voir l'Annexe A des volumes 521, 525 et 539.